

inclusioo Preistabelle

Stand 01/2026

Umfassende Informationen zu **inclusioo** findest du unter: www.spia.org/inclusioo. Der Kalkulator für die **Cost of Non-Inclusion** (CoNI) sowie die entsprechenden Zertifizierungskosten sind ebenfalls auf dieser Plattform verfügbar.

	Audits	Base Fee	Audit Fee	Gesamt (netto)	Qualität
Compact	bis zu 50	€ 1.200,-	€ 2.300,-	€ 3.500,-	100% Dual Layer Audit & Report incl. Certificate
Business	bis zu 250	€ 2.800,-	€ 5.700,-	€ 8.500,-	
Enterprise	bis zu 1000	€ 5.500,-	€ 12.000,-	€ 17.500,-	
Corporate	bis zu 5000	€ 9.500,-	€ 24.500,-	€ 34.000,-	
Custom	über 5000	auf Anfrage			
Kostenstellen: Die Base Fee umfasst die Bereitstellung der Analyse-Infrastruktur; die Audit Fee deckt die vollumfängliche methodische Durchführung der Management- und Personalaudits ab.					

Deterministische Skalierung: Die Preisgestaltung variiert ausschließlich basierend auf dem Volumen der zu verarbeitenden Datenströme (Mitarbeiter-Radius). Die methodische Tiefe – bestehend aus dem Dual-Layer-Audit, der EII-Metrik, der CoNI-Quantifizierung und dem ESRS-Mapping – ist in jeder Dimension identisch und unterliegt dem unbestechlichen inclusioo Qualitätsstandard. **Strategischer Vorteil durch Social-Circular-Economy-Partner:** Mit der Beauftragung von inclusioo binden Organisationen einen Social-Circular-Economy-Partner ein. 100 % der Erträge werden in gemeinnützige Projekte reinvestiert. Diese Transformation von Audit-Ausgaben in soziales Investment schafft einen verifizierbaren Audit-Trail für Social Procurement (soziale Beschaffung) und stärkt gezielt das ESG-Rating sowie die ethische Lieferketten-Governance der Organisation.

Allgemeine Geschäftsbedingungen: Die Allgemeinen Geschäftsbedingungen (AGB) für inclusioo können unter www.spia.org/inclusioo/agb eingesehen werden.

inclusioo Pricing Table

As of January 2026

For comprehensive information regarding **inclusioo**, please visit: www.spia.org/inclusioo. The **Cost of Non-Inclusion** (CoNI) calculator and the corresponding certification costs are also available on this platform.

Level	Headcount	Base Fee	Audit Fee	Total (Net)	Quality Standard
Compact	up to 50	€ 1,200	€ 2,300	€ 3,500	100% Dual-Layer Audit & Report incl. Certificate
Business	up to 250	€ 2,800	€ 5,700	€ 8,500	
Enterprise	up to 1000	€ 5,500	€ 12,000	€ 17,500	
Corporate	up to 5000	€ 9,500	€ 24,500	€ 34,000	
Custom	over 5000	upon Request			
Cost Components: The Base Fee covers the provision of the analytical infrastructure; the Audit Fee encompasses the comprehensive methodological execution of both Management and Personnel Audits.					

Deterministic Scaling: Pricing varies exclusively based on the volume of data streams to be processed (employee radius). The methodological depth—consisting of the Dual-Layer Audit, EII Metrics, CoNI Quantification, and ESRS Mapping—is identical across all dimensions and adheres to the incorruptible inclusioo quality standard. **Strategic Advantage through Social Circular Economy:** By commissioning inclusioo, organizations engage with a Social Circular Economy Partner. 100% of the profits are reinvested into non-profit projects. This transformation of audit expenditures into social investment provides a verifiable audit trail for Social Procurement and significantly strengthens the organization's ESG rating and ethical supply chain governance.

Terms and Conditions: The General Terms and Conditions (GTC) for inclusioo can be accessed at: www.spia.org/inclusioo/agb.